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SPRAWOZDANIE  

Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
 
 
Wysoka Rado!  

Sprawozdanie dotyczy okresu od 06.12.2006r. do 28.12.2006r. 

Pomimo okresu świątecznego, zmian w naszym urzędzie oraz braku zastępstwa na miejsce  

p. Wiesławy Dąbrowskiej, moje miejsce oraz braku p. Jerzego Dąbrowskiego, który uległ 

wypadkowi w czasie pracy, Urząd funkcjonował bez zakłóceń.  

Do najwaŜniejszych zrealizowanych w tym okresie zadań naleŜą: 

1. Rozpoczęliśmy „Modernizację i rozbudowę ujęcia wody wraz ze stacją uzdatniania 

wody w miejscowości Niegów”. Firma wykonująca modernizację wykonała nową 

studnię oraz przystąpiła do budowy Ŝelbetowego zbiornika o poj. 500m3. Korzystając  

z okazji chciałem poinformować, Ŝe firma modernizująca stację ma do sprzedaŜy  

2 zbiorniki stalowe o poj. 50m3 kaŜdy, które były odliczone w kosztorysie ofertowym. 

2. Kontynuujemy budowę sieci wodociągowej w miejscowościach Głuchy, Wysychy, 

Dębinki. Podjąłem decyzję o zmianie terminu realizacji przyłączy wodociągowych 

przez mieszkańców z dn.31.01.2007r. na dzień 30.04.2007r. JeŜeli mieszkańcy w tym 

okresie wybudują przyłącza wodociągowe to gmina pokryje koszt inwentaryzacji 

powykonawczej, tak samo jak to było w innych miejscowościach. 

3. Uzyskaliśmy pozwolenie na budowę dla inwestycji „Budowa sieci wodociągowej  

w miejscowościach Gaj – Zazdrość”. W najbliŜszych dniach firma która wygrała 

przetarg zgodnie z ustaleniami rozpocznie budowę. 

4. Rozstrzygnęliśmy postępowania przetargowe oraz podpisaliśmy umowę na: 

- doŜywianie dzieci w szkołach - koszt przygotowania jednego posiłku wynosi 3,70zł 

- na pełnienie usług opiekuńczych na terenie naszej Gminy - koszt l r-g wynosi 5,80zł 

5. Rozstrzygnięte jest takŜe postępowanie przetargowe na zimowe utrzymanie dróg 

gminnych i powiatowych. Pomimo tego, Ŝe przetarg był ogłoszony po raz drugi, to i tak 

kwoty znacznie wzrosły. Pierwsze postępowanie przetargowe uniewaŜnił poprzedni 

Wójt z powodu znacznego wzrostu cen. 

6. Wystąpiliśmy do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego - Biura Zarządzania 

Funduszami Europejskimi w sprawie zwiększenia dofinansowania na realizację 

inwestycji pn. „Rozbudowa i modernizacja ujęcia wody wraz ze stacją uzdatniania 

wody w miejscowości Niegów” z kwoty ok. 680tys do kwoty 985 tyś. zł.  

W chwili obecnej czekamy na odpowiedź w tej sprawie. 
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7. Ogłosiliśmy 3 konkursy na wolne stanowiska pracy 

- Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

- Podinsp. ds. Księgowości budŜetowej 

- Inspektor ds. inwestycji, remontów, modernizacji dróg gminnych i promocji Gminy 

8. Razem z Przewodniczącym Rady Gminy rozdaliśmy 50 paczek świątecznych dla osób 

o niskich dochodach o wartości 99 zł kaŜda. Listę osób oraz paczki przygotowali 

pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

9. Zakupiliśmy agregat prądotwórczy oraz wyremontowaliśmy samochód straŜacki Star 

dla potrzeb Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Zabrodziu. Zakup został dofinansowany  

w całości przez Urząd Marszałkowski. 

10. W dniu 17.12.2006r uczestniczyłem razem z Przewodniczącym Rady Gminy - 

Andrzejem Krzeczkowskim, Starostą Powiatu Wyszkowskiego - Bogdanem 

Pągowskim, radnym powiatowym - Tadeuszem Michalikiem w spotkaniu 

załoŜycielskim stowarzyszenia „Nasze Młynarze”. 

11. W dniu 20.12.206r. zakończyła się okresowa kontrola przeprowadzona przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową. Kontrola wypadła dobrze pomimo niewielkich 

nieprawidłowości w księgowości oraz w przeprowadzanych postępowaniach 

przetargowych. 

12. Pomimo wielu starań nie udało mi się wyegzekwować wyrównania dróg przez  

p. Lewandowskiego. Na spotkaniu w dniu 07.12.2006r. zleciłem p. Lewandowskiemu 

wyrównanie wszystkich dróg gminnych. Zgodnie z ustaleniami równanie dróg miało 

rozpocząć się w dniu 12.12.2006r. Wykonawca oświadczył, Ŝe miał awarię równiarki  

i dlatego nie wykonał równania dróg zgodnie z ustaleniami. W dniu wczorajszym 

przystąpił do równania dróg 

13. W dniu 08.12.2006r. uczestniczyłem w spotkaniu z zastępcą kierownika kontraktu 

Arkadiuszem Arciszewskim z firmy „Budimex Dromex" w sprawie lokalizacji 

wytwórni masy asfaltowej na terenie firmy „Link Europa” w miejscowości Gaj.  

W ramach rekompensaty za powstałe uciąŜliwości zaoferował budowę ul. Piwnej na 

podbudowie cementowej oraz obiecał wpłatę podatku od budowli w wysokości  

100 tyś. zł. 

14. W dniu 07.12.2006r. naliczyłem firmie „Link Europa” dodatkowo 37 tys. zł podatku od 

nieruchomości z tytułu zwiększonego uŜytkowania w 2006r. Podatek został juŜ 

wpłacony. 

15. W ostatnich dniach uczestniczyłem w wielu spotkaniach wigilijnych, jasełkowych, 
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przedstawieniu „Dziady”, święcie Szkoły w Gimnazjum w Zabrodziu - wszystkim 

bardzo dziękuję za zaproszenia i włoŜony trud w przygotowanie uroczystości. 

16. W dniu 09.01.2007r. zaplanowane jest spotkanie z Nadleśniczym w siedzibie 

Nadleśnictwa w Drewnicy w sprawie drogi powiatowej do Młynarzy. Na spotkanie 

wybieram się razem ze Starostą Powiatowym - Bogdanem Pągowskim. 

17. W dniu dzisiejszym zgłosiłem do Starostwa Powiatowego wniosek o naprawę 

nawierzchni asfaltowych dróg powiatowych na terenie naszej Gminy oraz wyrównanie 

drogi powiatowej do Młynarzy. 

18. W dniu dzisiejszym zleciłem naprawę dróg gminnych asfaltowych (łatanie) Spółdzielni 

Robót Budowlano - Drogowych z Tłuszcza. 

19. W dniu jutrzejszym zamierzam złoŜyć wniosek do GDDKiA o naprawę wiaty 

autobusowej w miejscowości Gaj, która została zniszczona podczas wypadku 

samochodowego. 

 


